

## KVM extenders · Audio · Audio-Transceiver



### Audio-Transceiver

The Audio-Transceiver is a stand-alone device for transmitting analog and digital (SPDIF) stereo audio signals over distances of up to 10,000 m. Such a single signal extender system consists of a computer module (transmitter) and console module (receiver).

The product can be used flexibly as a transmitter or receiver. Two devices are required for a complete system. Transmission takes place via a CAT or fiber connection.

### SIGNALS

- Amplifiable input signal for microphones etc.
- Bidirectional audio signals in stereo/CD quality
- Digital audio signals (2 channel LPCM, consumer, PCM stereo)

### TRANSMISSION

- Transmission distance is up to 140 meters over CAT or up to 10,000 meters over fiber optics
- Fiber variants incl. transmission module/ SFP transceiver

### DEVICE

- External power supply

### SCOPE OF THE GUARANTEE

- A 3-year, free of charge product guarantee
- For an additional fee guarantee extension/ guarantee renewal possible.
- Further information on the scope of the guarantee can be found in the guarantee agreement.

### Audio-Transceiver

Der Audio-Transceiver ist ein eigenständiges Gerät zur Übertragung analoge und digitale (SPDIF) Stereo-Audio-Signale über Distanzen von bis zu 10.000 m. Ein solches Einzelsignal-Extendersystem besteht aus Rechnermodul (Sender) und Arbeitsplatzmodul (Empfänger).

Das Produkt kann flexibel als Sender oder Empfänger eingesetzt werden. Für ein vollständiges System sind zwei Geräte erforderlich. Die Übertragung erfolgt über eine CAT- oder Fiber-Verbindung.

### SIGNALE

- einstellbare Eingangsverstärkung für Mikrofone etc.
- bidirektionale Audio-Signale in Stereo-/CD-Qualität
- digitale Audio-Signale (2-Kanal-LPCM, Consumer, PCM-Stereo)

### ÜBERTRAGUNG

- Die Übertragungsbereichweite beträgt bis zu 140 m über CAT oder bis zu 10.000 m über Lichtwellenleiter (Fiber)
- Fiber-Varianten inkl. Übertragungsmodul/ SFP-Transceiver

### GERÄT

- externe Stromversorgung

### GARANTIEUMFANG

- 3-jährige kostenlose Produkt-Garantie
- Garantieverlängerung/Garantieverlängerung gegen Aufpreis möglich.
- Weitere Informationen zum Garantiebegriff finden Sie in der Garantievereinbarung.